
JEGYZŐKÖNYV 
MAGYAR MOZGÁS- ÉS TÁNCTERÁPIÁS KÖZHASZNÚ EGYESÜLET 

ELNÖKSÉGI 

 

2021.04.03. 9:00 

Zoom 

 

Az ülésen jelen vannak az alábbi személyek: 6 fő (4 jelenlegi elnökségi tag, 2 leköszönő tag), Kéri 

Georgina, Korbai Hajnal, Merényi Márta, Mészár Zsófia, Vermes Katalin, Végh Márta. 

 

Vendég: 1 fő – Szügyi Szabina 

 

Jegyzőkönyvvezető neve: Szügyi Szabina 

4 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett az elnökség meghozza 2./2021. számú elnökségi határozatát, 

mely szerint Szügyi Szabinát megválasztja jegyzőkönyv-vezetőnek. 

 

Napirendi pontok: 

1. Konferencia 

2. Marketing 

3. Bankkártya 

4. Kiadvány 

5. TB ügyek 

6. Felnőttképzési szoftver 

7. Bíróságra beadandó anyagok aláíratási logisztikája 

8. VIKOTE-MMTE együttműködés 

9. Postafiók 

4 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett az elnökség meghozza 3./2021. számú elnökségi határozatát, 

mely szerint elfogadja a felterjesztett napirendet. 

Búcsúzás a leköszönő elnökségi tagoktól, új tagok bemutatkozása.  

 

1. Konferencia 

• Szükség lenne feladatmegosztásra és felelősségvállalásra a konferenciaszervezők és az 

Elnökség között. Szakmai részt a Szakmai Programbizottság viszi. 

• Az Elnökségnek (egyúttal Programbizottságnak) jó lenne emlékeztetőket küldeni a 

konferenciás megbeszélésekről. A költségvetési tervből kiindulva lehetnek problémák. Előbb 

alapkérdésekben legyen döntés (terembérlés, jelentkezési lap – létszám), utána lehet másban 

is gondolkodni. 



• Zsófi: legyen közös elnökségi válasz arról, hogy kérnek emlékeztetőt az Elnökség és a 

Programbizottság. 

• Nagy marketing kampány nélkül is várható 80-90 résztvevő a szakmából, ha ezt a létszámot 

célozzuk. Elsősorban ez a szakmának szól. Nyílt napon lehet külsősöket bevonni. 

• Márta: Hosszútávú, rövidtávú kereteket kell megszabni. Hosszútávon marketing célok 

támogatására van mód. Rövidtávon a konferencia infrastrukturális hátterével foglalkozzunk. A  

• Márti tervezi, hogy egy éves költségvetést csinál excel táblázatban. Mikor, melyik hónapban, 

milyen kiadások és bevételek várhatók. Meg egy aktuális állapotot. 

• Tagdíjakon kívül nem várható nagyon bevétel. Kiadás pedig a konferencián és a kiadványon 

kívül nincsen, ami nagyobb lenne. A cél az, hogy hozzon annyit a konferencia, amennyit elvisz. 

4 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett az elnökség meghozza 4./2021. számú elnökségi határozatát, 

mely szerint írnak egy elnökségi levelet a Konferenciaszervező Munkacsoportnak a felvetődött 

kérdésekről, javaslatokról. 

 

2. Marketing 

• Létezik online rendezvényképzés is, 9900 Ft-ért, lehet, hogy most hasznosabb lenne. Illetve 

inkább a Marketing Munkacsoportot küldené marketing képzésre, nem a konferenciásokat. Az 

is kérdés, hogy egy valaki vagy egy csoport venne részt a képzésen? Ha egy valaki, megoszthatja 

a többiekkel a megszerzett tudását. Esetleg befektetni egy marketing könyvbe, amit többen is 

elérhetnek? Van ingyenes marketing képzés is, amiből ki lehetne indulni és azután nézni fizetős 

képzést. 

• A Marketing Munkacsoport kevésbé rendelkezik erre kapacitással, ezt a konferenciások 

szeretnék.  

• Képzésről a munkacsoportok között. 

4 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett az elnökség meghozza 5./2021. számú elnökségi határozatát, 

mely szerint egyeztetik az igényeket a munkacsoportok között. 

 

3. Bankkártya 

• Márti: Elnök felel az egyesület pénzéért. Utalásokat ketten írják alá, a kettős engedélyezés 

miatt. Bankkártyával lehet fizetnie az egyesület elnökének. Alapszabálytól és civiltörvénytől 

függ. Érdemes lenne jogásszal egyeztetni. 

• Gina: Limitet meg lehetne határozni. 

• Kata: Kellene alapszabálymódosítás? 

• Márti: Nagyon sok minden van az alapszabályban, amit felesleges ott rögzíteni, erre van az 

SzMSz. Alapszabály módosítás mindig eljárási díjakat von maga után. Az SzMSz-t viszont a 

közgyűlés fogadja el. 

• Márti: Az elnökségi tagok feladatait nem ebben kellene szabályozni. 

• Hajni: Az egész alapszabályt újra kellene írni a következő tisztségviselői váltásra. 



• Márti: Addig is külön szabályzatokat kellene hozni. SzMSz-nek a részei lennének ezek az 

alszabályzatok. 

4 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett az elnökség meghozza 6./2021. számú elnökségi határozatát, 

mely szerint az elnökség egyeztet jogásszal és könyvelővel az utalás és bankkártya kérdéskörről. 

 

4. Kiadvány 

• Hajni és Márta egyeztet. A Kossuth Klub termeinek megnézésével összekötik a kiadványról való 

tárgyalást. 

• Fülszöveget és a szerkesztői előszót lenne fontos megírni (Márta április második felében fog 

tudni vele foglalkozni). A fülszöveget lehet majd a honlapon is feltüntetni. 

• A nyomdai előkészítést el lehet kezdeni (ahhoz még nem kell előszó), az olvasószerkesztés 

kész. A borítótervvel már el lehet indítani a kiadvány marketingjét. 

• Bárczis visszajelzés még nem érkezett arról, hogy tudnák-e támogatni a kiadványt. 

Előjegyzésekből is lehet számítani bevételre a költségekhez. Ha nem ad a Bárczi, akkor a 

L'Harmattan is beszállhat, tárgyalás kérdése. Az erre szánt 500 ezer forint egyesületi forrás 

maradékából kb. 100 példány jönne ki a nyomdai előkészítés költségei mellett. 

4 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett az elnökség meghozza 7./2021. számú elnökségi határozatát, 

mely szerint a nyomdai előkészítést elindítja az egyesület. 

 

5. TB ügyek 

• Felmerült a kérdés, hogy a Bárczis képzés mellett legyen-e a pszichológusoknak / 

pszichoterapeutáknak külön képzés úgy, hogy a Bárczis képzés teljesen kielégítő tartalmilag, 

de költségesebb. Mi legyen a képzési stratégiánk évekre előre tekintve? 

o Lehet, hogy az Elnökségire vendéget kellene meghívni, közös gondolkodásra. 

• Addig nem indul egyesületi képzőcsoport, amíg a Bárczira össze nem jön a létszám. 

• 300 órás kiképző csoportok ügye a járványidőszakban: Max. 50 óra online-t el lehet számolni. 

Megbeszélés a többi lehetőségről május 12-én az érintett csoportvezetőkkel. 

• MOK anyag kidolgozása szépen halad. 

4 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett az elnökség meghozza 8./2021. számú elnökségi határozatát, 

mely szerint elfogadják a TB beszámolót. 

 

6. Felnőttképzési szoftver 

• Zsófi el tud menni a bemutatóra. 

4 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett az elnökség meghozza 9./2021. számú elnökségi határozatát, 

mely szerint elfogadják a titkár részvételét a felnőttképzési szoftver bemutatóján. 

 

7. Bíróságra beadandó anyagok aláíratása logisztika 

• Április 14-e a beadási határidő. Szabina nyomtatja, kezdi az aláírást: meghívó és mellékletei, 

(költségvetés, pénzügyi beszámoló, alapszabálymódosítás), jegyzőkönyv és mellékletei, 



lemondó és elfogadó nyilatkozatok. Utána továbbítja a következő aláírónak, és így megy 

tovább az elnökig, aki küldi a jogásznak a beszkennelt anyagot. 

4 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett az elnökség meghozza 10./2021. számú elnökségi határozatát, 

mely szerint elfogadják a bíróságra beadandó anyagok aláírásának menetét. 

 

8. VIKOTE-MMTE együttműködés 

• Frissen végzetteknek kitűnő lehetőség. Egyik csoportvezető klinikus, másik frissen végzett 

lenne. A csoportvezető ugyan nem kapna ezért díjazást, de szupervíziójukat fizetné az 

Egyesület. Esetleg havi fix összegig tudja támogatni az egyesület a csoportos szupervíziót. Vagy, 

amennyi oktatási adomány érkezik, annak az összegéig lehet támogatni. Ez utóbbi nem igazán 

megoldható, mert gyakorlatilag 0-ra jön ki a képzés nyeresége, ráadásul nem is indítunk új 

képzést a Bárczi miatt. 

• Márta: Szupervíziós csoportvezetők kezébe lehetne adni a döntést. 

• Márti: Bevétel-kiadás, tervezet, prioritások. Kiadások fedezetét kell megteremteni. Ezt a 

napirendi pontot halasztásra ajánlja, amíg ezek nincsenek meghatározva. 

• Márta: Pénzügyi részét napoljuk, de amúgy fogadjuk el a VIKOTE kínálta lehetőséget. 

4 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett az elnökség meghozza 11./2021. számú elnökségi határozatát, 

mely szerint elfogadják VIKOTE lehetőségét és a szupervíziót az adott pénzügyi lehetőségeknek 

megfelelően fogják támogatni. 

 

9. Postafiók 

• Hogyan továbbítsuk az MMTE levelezési címére a Margit körúti postaládába érkezett 

leveleket? Mi legyen a levelezési címünk? 

4 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett az elnökség meghozza 12./2021. számú elnökségi határozatát, 

mely szerint utánanéznek a postafiókos, illetve a postai továbbításos lehetőségnek. 

 

Korbai Hajnal megköszöni a részvételt és bezárja az ülést. 


